
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 

V sedemdesetih letih našega obstoja in delovanja smo bili 

priča velikim družbenim, socialnim, političnim in 

tehnološkim spremembam. V vsem tem času se je 

izobraževalni sistem prilagajal in posodabljal v skladu s 

potrebami družbe. Naša šola je ves ta čas izvajala svoje 

osnovno poslanstvo – vzgojo in izobraževanje otrok s 

posebnimi potrebami. Vsako obdobje našega Centra je bilo 

zahtevno, saj je prinašalo drugačne izzive. Šola je bila tem 

izzivom ves čas kos, saj smo vsi zaposleni svoje delo 

opravljali zavzeto in odgovorno. 

 

V našem centru izvajamo naslednje vzgojno-izobraževalne 

programe oz. strokovne dejavnosti: 

• osnovno šolo z nižjim izobrazbenim standardom; 

• posebni program vzgoje in izobraževanja; 

• podaljšano bivanje in  

• mobilno specialno pedagoško službo. 

V enoti v Divači izvajamo posebni program vzgoje in 

izobraževanja in podaljšano bivanje. 

 

Vodi nas želja in vztrajnost, da našim učencem omogočimo 

razvoj vseh tistih veščin, ki jim bodo pomagale pri uspešnem 

vključevanju v družbeno okolje. Pot nas vodi v širitev 

aktivnosti, s katerimi bi učencem s posebnimi potrebami še 

bolj pomagali pri razvoju na vseh področjih življenja in dela, 

kjer se lahko izkažejo in dokažejo.   

 

    Ravnateljica: 

    Nataša Brljavac, prof. def. 
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Program Specialne olimpiade ni namenjen le športu, ampak 

združuje športne, socialne in kulturne aktivnosti za osebe z 

zmerno in težjo motnjo v duševnem razvoju. Ideja Specialne 

olimpiade je, da se čim več otrok in mladostnikov vključi v 

to gibanje. Slogan, ki spremlja Specialno olimpiado, se glasi: 

»Pustite mi zmagati, če pa ne morem zmagati, naj bom 

pogumen v svojem poskusu.« 

   

             

. 

Ekošola kot mednarodno uveljavljen program, v katerega 

smo vključeni, ni le skupek projektov in dejavnosti, ki jih 

izpeljemo vsako šolsko leto. Je način, kako s pomočjo 

aktivnosti privzgojimo vrednoto skrb za okolje, da postane 

del vrednostnega sistema posameznega učenca. Samo z 

zgledom lahko vzgajamo, zato je pomembno, da imajo vsi, 

tako šolski delavci kot starši in drugi pomembni odrasli, 

odgovoren odnos do narave.

Na Centru stremimo k povezovanju učencev in sveta živali. 

Izboljšanje učenčevega počutja, krepitev samozavesti in 

samopodobe, navajanje na komunikacijo, uboganje navodil, 

vzpostavljanje primernih odnosov, zavedanje in 

sprejemanje lastnega telesa, izražanje čustev... je le nekaj 

učinkov, ki jih želimo učencem omogočiti. Tako smo skozi 

leta namenili vzgojno-izobraževalni čas različnim 

predstavnikom živalskih vrst: plazilcem, psom, ribam in 

podganam ter učence vključili v terapijo s pomočjo konja.
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Leta 2013 smo se vključili v slovensko mrežo prostovoljnih 

organizacij. Vrednote, ki jih zagovarja prostovoljstvo, 

sovpadajo z vrednotami šole: solidarnost, strpnost, 

spoštovanje ljudi in narave, enakopravnost in enake 

možnosti za vse udeležene. Prostovoljci imajo, preko 

druženja z učenci in vodenja dejavnosti, možnost  

pridobivanja novih znanj in izkušenj, preizkušanja teorije v 

praksi in delovanja pod strokovnim mentorstvom. 
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V šolskem letu 2021/2022 smo s pomočjo Zavarovalnice 

Triglav in občine Piran prenovili otroško igrišče. Pridobili 

smo novo hiško s toboganom in tri druga igrala. 

V naslednjem letu smo s pomočjo donatorjev prenovili tudi 

športno igrišče, ki je namenjeno predvsem športom kot so 

rokomet, nogomet in košarka. Igrišče je dobilo sodobno 

podobo z novo podlago, črtami in modernimi koši.
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Z zbiranjem papirja smo pričeli že pred leti in to počnemo 

na šoli še danes. Učenci in učitelji vestno zbiramo star papir 

in v preteklih letih smo z izkupičkom od prodaje delno 

prenovili učno stanovanje. Kupili smo novo učno kuhinjo, v 

kateri naši učenci pridobivajo praktična znanja pri pouku 

gospodinjstva.  

Poleg učne kuhinje smo z izkupičkom kupili tudi novo 

šolsko ozvočenje, ki nam omogoča kvalitetnejšo izvedbo 

raznih šolskih dogodkov in proslav.              
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V preteklem desetletju smo s pomočjo sredstev občine Piran 

prenovili sanitarije, tako za deklice kot za dečke. Tako so 

sanitarije dobile popolnoma nov videz, z novimi umivalniki, 

vrati in ostalo kopalniško opremo.
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V zadnjih letih smo sodelovali na večini Arnesovih razpisov 

za nabavo nove IKT in AV opreme. Zelo smo posodobili 

računalniško in avdiovizualno opremo na šoli in tako dobro 

sledimo razvoju na tem področju. Pri tem  so nam zelo  

pomagale tudi občina ustanoviteljica in ostale sosednje 

občine, ki spadajo v naš šolski okoliš. 

V letošnjem šolskem letu 2022/2023 smo s pomočjo 

donatorja pridobili nove računalniške mize in tako osvežili 

videz računalniške učilnice.  

Trenutno je šolska povezava do svetovnega spleta zelo 

omejena, zato intenzivno potekajo aktivnosti za 

vzpostavitev optičnega omrežja do šole, ki naj bi bila 

zaključena v tem šolskem letu. Projekt se izvaja in financira 

preko Arnesa. Optična povezava do svetovnega spleta bo za 

nas pomenila ogromen preskok na področju IKT.
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Letos mineva 70 let od ustanovitve in obstoja naše šole. 

Obletnica nam predstavlja čas, ko potegnemo črto in 

naredimo »inventuro« dogodkov oziroma aktivnosti, ki so 

se zvrstile v tekočem desetletju. V tem obdobju ni manjkalo 

uspehov in izzivov, malih in velikih zmag.  

 

Kljub ne ravno najbolj lahkemu finančnemu položaju, smo s 

pomočjo donatorjev in sodelovanja z ustanoviteljem, 

obnovili šolsko igrišče, kupili nova igrala za igrišče 

namenjeno najmlajšim, obnovili podporni zid, prenovili 

nekatere šolske prostore...  

 

V zadnjih desetih letih smo zabeležili občutno povečanje 

števila učencev. Posledično pa se na šoli srečujemo s hudo 

prostorsko stisko, zaradi česar smo morali ponovno 

vzpostaviti eno učilnico v sosednji stavbi, kamor smo 

preselili tudi šolsko knjižnico in tako v šoli pridobili eno 

učilnico več.  Kot dodaten ukrep za reševanje prostorske 

stiske smo najeli še dve učilnici od Župnije Strunjan in uredili 

dostopno pot do šole. 

 

V prihodnje upamo, da se bomo kot vzgojno-izobraževalni 

center še naprej razvijali in uspešno premagovali izzive, ki 

nas bodo pričakali. Stremeli bomo k posodobitvi in 

povečanju šolskih prostorov, ter sledili viziji, ki nas bo vodila 

do razvoja velikega izobraževalno-terapevtskega centra. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


